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PROTOKÓŁ NR XXXIV/2021 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 18 maja 2021 r. 
 
Sesja trwała od godz. 13.05 do godz. 13.40. 
 
Na sali obecnych było 9 radnych (Michał Kowalik, Janusz Kowalski, Justyna Rapsiewicz; 
Agnieszka Sidwa, Elżbieta Sikora, Ewa Stańczak, Stanisław Szymański, Zbigniew Wypych, 
Rafał Zajączkowski), zaś udział w formie zdalnej potwierdziło 3 radnych -  (Rafał Klimczak, 
Leszek Kwiatkowski, Paulina Żurawik).  
Łącznie w Sesji udział brało 12 radnych. 
Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 12, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 
do niniejszego protokołu. Nieobecni radni: Sylwia Sobierańska, Krzysztof Wojtalewicz, Ewa 
Wypych.  
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
• Zbigniew Gałązka    - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 
• Waldemar Bartochowski   - Sekretarz Gminy Żychlin, 
• Waldemar Kardasz                                 - Radca Prawny. 
 

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Wanda Sikora. 
 

Otwierając obrady powitała radnych, Zastępcę Burmistrza, Sekretarza Gminy, Radcę 
Prawnego oraz mieszkańców gminy Żychlin oglądających transmisję dzisiejszej Sesji Rady 
Miejskiej. 

 
Na wstępie poinformowała, że Sesja odbędzie się w sposób mieszany, tj. stacjonarny 

i zdalny, na sali jest obecnych 9 radnych, 3 radnych potwierdziło swój udział w Sesji  
w sposób zdalny. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność do 
podejmowania uchwał. 
 
Do porządku obrad nie zgłoszono żadnych zmian.  
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) o zmianie Uchwały Nr XXXI/156/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 26 stycznia 2021 
r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

b) zmiany budżetu gminy na 2021 rok, 
c) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 
d) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Żychlin. 
3. Sprawy różne. 
4. Zakończenie obrad. 
 
 
Do p-tu 2. Podjęcie uchwał w sprawach:  
 
 

a) o zmianie Uchwały Nr XXXI/156/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 26 stycznia 
2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, nowym systemie eSesja i na stronie BIP. 
 
Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin poinformował, że zmiana uchwały 
w sprawie WPF wynika ze zmian w budżecie, które będą wprowadzone kolejną uchwałą. 
 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały o zmianie Uchwały                                           

Nr XXXI/156/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 26 stycznia 2021 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

  

Za podjęciem uchwały o zmianie Uchwały Nr XXXI/156/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie                      

z dnia 26 stycznia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

głosowało   - 12 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; 
Paulina Żurawik, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych.  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę o zmianie Uchwały                             

Nr XXXI/156/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 26 stycznia 2021 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 

Uchwała Nr XXXIV/178/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

b) zmiany budżetu gminy na 2021 rok, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, nowym systemie eSesja i na stronie BIP. 
 
Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin dokonał wprowadzenia do 
projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2021 r., przedstawił najważniejsze 
zmiany, jakie będą wprowadzone tą uchwałą, między innymi dotyczące uporządkowania 
gospodarki wodno-ściekowej, zwiększenia wydatków na wynagrodzenia i pochodne dla 
pracowników ZGM, zwiększenia środków na zadania statutowe, świadczenia rodzinne                         
i alimentacyjne, zwiększenia przychodów z tytułu wolnych środków. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 

2021 rok.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2021 rok 

głosowało   - 12 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; 
Paulina Żurawik, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych.  



3 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2021 rok.  

 

Uchwała Nr XXXIV/179/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

c) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, nowym systemie eSesja i na stronie BIP. 
 
Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin poinformował, że uchwała ta 
dotyczy dalszych procedur związanych ze Spółką „Mig-Ma”, a konkretnie wydzielenia działki 
dla potrzeb działalności spółki. 
 
Rafał Zajączkowski – zapytał, czy działka ta będzie do sprzedaży dla Spółki „Mig-Ma”?  
 
Zbigniew Gałązka potwierdził, że jest ona przeznaczona pod działalność spółki. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

głosowało   - 11 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   1 radny - Paulina Żurawik.  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 

na zbycie nieruchomości.  

 

Uchwała Nr XXXIV/180/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

d) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu Gminy Żychlin, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, nowym systemie eSesja i na stronie BIP. 
 
Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin poinformował, że uchwała ta już 
była podejmowana przez Radę na poprzedniej sesji. Ze względu na pewne uwagi organu 
nadzoru, uchwała ta została ponownie przedłożona Radzie do podjęcia z uwzględnieniem 
wszystkich zmian, o jakie wnosił organ nadzoru.  
 
Waldemar Kardasz – Radca prawny – organ nadzoru wniósł kilka zastrzeżeń do poprzedniej 
uchwały, obecna uwzględnia wszystkie zmiany, które wskazał organ nadzoru, czyli Wojewoda 
Łódzki.  
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Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Żychlin.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Żychlin 

głosowało   - 12 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; 
Paulina Żurawik, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych.  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Żychlin.  

 

Uchwała Nr XXXIV/181/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

Do p-tu 3. Sprawy różne. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabieranie głosu w sprawach różnych. 
 
Justyna Rapsiewicz – zapytała, czy jest możliwość poprawy poboczy przy drogach w Woli 
Popowej i Budzyniu? 
 
Agnieszka Sidwa – ma dwa zapytania od mieszkańca naszej gminy – po tak długim okresie 
izolacji głównie starsi mieszkańcy miasta chcą odpocząć na świeżym powietrzu, a stan 
techniczny i wygląd ławek w mieście jest fatalny. Ławki są uszkodzone, brakuje listew, 
większość dawno nie była malowana. Najgorzej jest na skwerku przy Kościele obok fontanny 
oraz na ul. Narutowicza na wprost Żychlińskich Transformatorów. Ponadto zapytała, kiedy 
zostanie  uruchomiona miejska fontanna, gdyż na razie wydajemy tylko środki na jej naprawę 
i konserwację, a fontanna nie działa. 
Zapytała również, kiedy będą zapraszani sołtysi na Sesje Rady. 
 
Zbigniew Gałązka – sprawa poboczy – rozumie, że problem poboczy dotyczy 
nieremontowanego odcinka drogi. Ze względu na to, iż jest to droga powiatowa, będziemy 
występować do Starostwa Powiatowego o naprawę tych poboczy, które zostały zniszczone po 
okresie zimowym. 
Uczestnictwo sołtysów w Sesjach najprawdopodobniej będzie możliwe od czerwca, kiedy 
zostanie zmienione rozporządzenie w tym zakresie.  
 
Waldemar Kardasz – listę osób zaproszonych Pani Przewodnicząca każdorazowo będzie 
uzgadniała z organem wykonawczym, jednakże należy zachować wszelkie środki ostrożności 
w zakresie sanitarnym. 
 
Przewodnicząca Rady – należy pamiętać o tym, że osoby zaszczepione również chorują,                             
a nasi sołtysi są głównie w wieku starszym, a więc szczególnie narażeni. Pewnie stopniowo 
będziemy mogli zwiększać liczbę osób uczestniczących w Sesjach Rady.  
 
Zbigniew Gałązka – sprawa uszkodzonych ławek – systematycznie, co roku staramy się                
w jakiś sposób naprawiać uszkodzone ławki. Urządzenia małej architektury na terenie gminy 

http://bip.gminazychlin.pl/rada/uchwaly/2020/84/456
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mogą pozostawiać wiele do życzenia, gdyż na wiosnę jak przyszła fala pandemii nie wszystkie 
zaplanowane prace remontowe były wykonywane. Obecnie przygotowujemy zestawienia 
potrzeb i zabezpieczenia dodatkowych środków na takie prace. 
Sprawa fontanny – w ubiegłym roku fontanna nie mogła być uruchomiona ze względu na 
obostrzenia Sanepidu. Gmina przeznaczyła pewną kwotę pieniędzy na dokonanie remontu                 
i czyszczenia wierzchu fontanny, natomiast nie robiliśmy  konserwacji części technologicznej. 
Na pewno będziemy występować do Rady o zabezpieczenie środków związanych                                   
z uruchomieniem i z konserwacją części technologicznej, czyli tej podziemnej. 
 
Zbigniew Wypych zgłosił brak oświetlenia ulicznego na ul. Jabłonkowej w Dobrzelinie. 
 
Zbigniew Gałązka – do tej pory nikt nie zgłaszał problemu z oświetleniem ulicznym, 
przyjmujemy to jako zgłoszenie do realizacji. 
 
Stanisław Szymański – zwrócił uwagę, że przedsiębiorcy w pandemii otrzymują wsparcie,                  
a sołtysi nie. Może dałoby się podjąć jakieś działania w kierunku pomocy sołtysom. 
 
Zbigniew Gałązka – sołtysi otrzymują  środki z tytułu inkasa, natomiast nie mają wypłacanych 
diet ze względu na brak możliwości uczestniczenia w sesji.  
 
Przewodnicząca Rady odczytała pisma, jakie wpłynęły do Rady Miejskiej w Żychlinie: 

− Związków Zawodowych Pracowników Ruchu Ciągłego Samorządowego Zakładu 
Budżetowego w Żychlinie z dnia 28.04.2021 r. w sprawie sytuacji w zakładzie, 

− Towarzystwa Miłośników Historii Żychlina z dnia 25.04.2021 r. w sprawie zakupienia 
serduszka na plastikowe zakrętki od butelek.   

 
Rafał Zajączkowski – zapytał, czy byłaby możliwość zamontowania lustra na                                            
ul. Dąbrowskiego i Okoniewskiego oraz naprawy chodnika na skrzyżowaniu Marii Konopnickiej 
i Dąbrowskiego. 
 
Zbigniew Gałązka – sprawdzimy, jakie są możliwości techniczne zamontowania takiego 
lustra, chodnik prawdopodobnie został uszkodzony przez przewoźnika. Ponownie zwrócimy 
się do niego z prośbą w tej sprawie.  
  
 
Do p-tu 4. Zakończenie obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym za udział  
w Sesji Rady.  
 
Zamknęła XXXIV Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
 
 
 
Protokolant:                                                                           Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
M. Charążka 
                                                                                                      Elżbieta Wanda Sikora 
 
 


